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KÉRDÉS
az Országgyűlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Összehangolhatóak-e a MÁV és a Volán társaságok járatai?" címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János
Gazdasági és Közlekedési Miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Választókerületem egyes településein élő emberek munkába járását
veszélyezteti a vonatpótló autóbuszok ésszerűtlen közlekedtetése .
Mellékelem Feked község polgármesterének hozzám intézett levelét, melyben
részletesen leírja, hogy mely településeket érint a Pécsvárad - Bétaszék
vasútvonal működésének szüneteltetése, ahol jelenleg a vonatpótló autóbuszok
közlekednek .

Kérem Miniszter Urat, hogy legyen segítségükre az érintetteknek .
Lehet-e úgy közlekedtetni a MÁV és Volán járatait, hogy az az érintettek
hasznát szolgálja akár jogszabályok változtatása árán is?
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